



Arbeitskreis Sportökonomie e.V.



FRIEDRICH-SCHILLER-
UNIVERSITÄT
JENA

23. Jahrestagung des Arbeitskreises Sportökonomie

23rd Annual Meeting of the German Association of Sport Economics and Sport Management

Jena, April 25-27, 2019

Veranstalter

Lehrstuhl für Sportökonomie und Gesundheitsökonomie
(Friedrich-Schiller-Universität Jena) und
Arbeitskreis Sportökonomie e.V.

Host

Chair of Economics of Sports and Health Economics
(University of Jena) and German Association of Sport
Economics and Sport Management

Tagungsthema

Megatrends im Sport aus ökonomischer Perspektive

Im Sport lassen sich verschiedene Megatrends ausmachen. Zu diesen gehören u.a. Veränderungen in der Nachfrage nach Sport, die zunehmende Kommerzialisierung weiterer Bereiche des Sports sowie eine Ausweitung der Digitalisierung. Ziel der Tagung ist, diese Trends konzeptionell zu erfassen, ihre Auswirkungen abzuschätzen und sportökonomische Implikationen aufzudecken.

Conference theme

Economic perspectives on megatrends in sport

Various megatrends have become apparent in sports, such as changes in the demand for sports, increasing commercialisation of many areas in sports and growing digitalisation. The aim of the conference is to assess these megatrends conceptually, to evaluate their impacts and to discuss implications for the sport industry.

Keynote

t. b. a.

Keynote

t. b. a.

Wissenschaftliches Komitee

Prof. Dr. Frank Daumann (Vorsitz)
Prof. Dr. Markus Breuer
Prof. Dr. Eike Emrich
Prof. Dr. Arne Feddersen
Prof. Dr. Gregor Hovemann
Prof. Dr. Sebastian Kaiser-Jovy
Prof. Dr. Tim Pawlowski
Prof. Dr. Holger Preuß
Prof. Dr. Torsten Schlesinger

Scientific committee

Prof. Dr. Frank Daumann (Chair)
Prof. Dr. Markus Breuer
Prof. Dr. Eike Emrich
Prof. Dr. Arne Feddersen
Prof. Dr. Gregor Hovemann
Prof. Dr. Sebastian Kaiser-Jovy
Prof. Dr. Tim Pawlowski
Prof. Dr. Holger Preuß
Prof. Dr. Torsten Schlesinger

Beitragseinreichung

Neben Beiträgen zum Tagungsthema sind ausdrücklich auch Beiträge zu weiteren Fragestellungen erwünscht. Bitte senden Sie einen strukturierten Abstract Ihres Beitrages (Schriftgröße 12, max. 600 Wörter) bis zum 31. Januar 2019 an anne.diesel@uni-jena.de. Bitte geben Sie dabei an, ob Sie beabsichtigen, in Deutsch oder Englisch zu präsentieren. Die Beiträge werden in einem anonymisierten Review-Verfahren ausgewählt.

Abstract submission

Beyond the conference theme, research on all areas of sport economics and sport management is welcome. An abstract (12-point font, maximum of 600 words) may be submitted to anne.diesel@uni-jena.de before January 31, 2019. Abstracts passing double-blind review will be accepted for presentation at the conference. The official conference language is German. However, there will be English-language tracks in the schedule of parallel sessions, English-on-demand presentations and German presentations with English slides.

Workshop für Doktorandinnen und Doktoranden

Im Vorfeld der Konferenz findet der bekannte Workshop für Doktorandinnen und Doktoranden, dieses Mal unter der Leitung von PD Dr. Pamela Wicker und Prof. Dr. Sebastian Kaiser-Jovy, statt. Genauere Informationen hierzu werden noch bekannt gegeben.

PhD workshop

Prior to the conference, a PhD workshop organised by PD Dr. Pamela Wicker and Prof. Dr. Kaiser-Jovy will be offered at the University of Jena. Further information will be announced in due course.

Web

<http://www.sportmanagement.uni-jena.de/AKTagung.html>